

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ ՈՒ Թ Յ ՈՒ Ն

Աղալովյան Լենսեր Աբգարի (Ծննդյան 70-ամյակի առթիվ).....	3
Աղալովյան Լ.Ա., Գևորգյան Ռ.Ս., Ղուլազարյան Լ.Գ. Օրթոտրոպ գլանային և տորոիդալ թաղանթների համար եռաչափ դիմամիկ խնդիրների ասիմպտոտիկ լուծումներ.....	6
Հարությունյան Լ.Ա. Կիսասանվերջ ճաքեր պարունակող բաղադրյալ հարթության հարթ խնդիրը	23
Բելուբեկյան Մ.Վ., Խաչատրյան Լ.Ս. Ծուման ալիքի անդրադարձումը սալի սահմաններից	30
Ղազարյան Կ.Բ., Մարտիրոսյան Ս.Ռ., Սանոյան Յու.Գ. Բաղադրյալ ձողի կայունության մի խնդրի մասին հետևող ու անփոփոխ ուղղություն ունեցող ուժերի ազդեցության տակ	34
Խաչատրյան Ա.Ս., Թովմասյան Ա.Բ. Անիզոտրոպ ջերմաառաձգական սալի ներքին խնդրի լուծումը առաձգականության երկրաչափորեն ոչ գծային տեսության հիման վրա	42
Աղայան Կ.Լ., Գրիգորյան Է.Խ. Սահքի հարթ էլեկտրառաձգական ալիքի դիֆրակցիան կիսասանվերջ էլեկտրոդի վրա ճեղքված պիեզոառաձգական տարածությունում	50
Մինանյան Ս.Ս. Երկու զուգահեռ անվերջ մետաղական շերտերով պյեզոէլեկտրական տարածությունում սահքային տատանումների գծային աղբյուրի խնդիրը.....	70

СОДЕРЖАНИЕ

Агаловян Ленсер Абгарович – К 70-летию со дня рождения	3
Агаловян Л.А., Геворкян Р.С., Гулгазарян Л.Г. – Асимптотические решения трехмерных динамических задач для ортотропных цилиндрических и тороидальных оболочек	6
Арутюнян Л.А. – Плоская задача составной плоскости с трещинами	23
Белубекян М.В., Хачатрян Л.С. – Отражение изгибной волны от кромки пластинки	30
Казарян К.Б., Мартиросян С.Р., Саноян Ю.Г. – О задаче устойчивости составного консольного стержня при одновременном действии «следящей» и неизменного направления сил, приложенных в полёте	34
Хачатрян А.М., Товмасын А.Б. – Асимптотическое решение трехмерной внутренней задачи анизотропной термоупругой пластинки на основе геометрически нелинейной теории упругости	42
Агаян К.Л., Григорян Э.Х. – Дифракция сдвиговой плоской электроупругой волны на полубесконечном электроде в пьезоэлектрическом пространстве с щелью	50
Синанян С.С. – Задача линейного источника сдвиговых колебаний в пьезоэлектрическом пространстве с двумя параллельными бесконечными металлическими слоями	70

CONTENTS

Aghalovyan Lenser Abgar – 70-th Anniversary	3
Aghalovyan L.A., Gevorgyan R.S., Ghulghazaryan L.G. The Asymptotic Solutions of 3d Dynamic Problems for Orthotropic Cylindrical and Toroidal Shells	6
Harutjunyan L.A. A Plane Problem of a Composite Plane with Semi-Infinite Cracks	23
Belubekyan M.V. , L.S. Khachatryan Reflection of bending Waves from Border of the Plate	30
Gazaryan, K. B. Martirosyan S. R., Sanoyan Ju. G. On the Problem of Non -Uniform Cantilever Bar Stability Loaded at Span by a Concentrated Force Parallel to the Axis Bar and by Tangential Follower Force	34
Khachatryan A.M., Tovmasyan A.B. Asimptotic Solution of Three Dimention Interior Problem of Anisotropic Termoelasticity Plate on Basis of Geometrical Termoeleasticity Non-Linear Theory of Elasticity	42
Aghayan K.L., Grigoryan E.Kh. Diffraction of Shear Plane Electroelastic Wave on the Semi-Infinite Electrode in the Piezoelectric Space with Crack	50
Sinanyan S.S. Linear Source of Shift Oscillations Problem in Piezoelectric Space with Infinite Metallic Layer	70